



## Psychological Diagnostic and Counselling Services

SAGE offers psychological assessment and diagnostic services for child, youth and adult populations. Conditions including attention deficit hyperactivity disorder (ADHD), behavioral and neurological disorders, depression, mood disorders, learning disabilities, trauma, phobias and obsessive compulsive behaviors can be confidentially diagnosed and treated through the use specialized counselling, recommendations and consultations that comprehensively address the individual needs of each client. The professionals offering psychological services are licensed psychologists and residents in psychology who have access to a wide variety of psychometric assessments and diagnostic materials. These include measures of intelligence, adaptive behaviors, executive functioning, attention and achievement.

Our psychologists offer specialized counseling services using a variety of therapeutic approaches that may include behavior therapy, cognitive therapy, relationship therapy, as well as individual, couple, and family therapy. These modalities are recognized to be

among the most effective to assist with such issues such as anxiety, anger management, grief and loss, divorce and separation, as well as sexual, physical, and emotional abuse. The following offers a partial list of the key areas of interventions that are offered by SAGE Inc. psychologists to children, youth and adults.

### Adults

- Anger Management
- Antisocial Behavior
- Anxiety
- Abuse
- Chemical Dependence
- Childhood Traumas
- Cognitive Deficits
- Dependency
- Depression
- Dissociation
- Eating Disorder
- Educational Deficits
- Family Conflicts
- Grief / Unresolved Loss
- Impulse Control Disorder
- Intimate Relationship Conflicts
- Legal Conflicts
- Low Self-Esteem
- Mania or Hypomania
- Medical Issues
- Obsessive-Compulsive Behaviors

### Children

- Paranoid Ideation
- Phobia – Panic
- Psychoticism
- Sexual Abuse
- Sexual Dysfunctions
- Social Discomfort
- Sleep Disturbance
- Spiritual Confusion
- Suicidal Ideation
- Trauma (PTSD)
- Vocational Stress

- ADHD/ADD
- Aggression
- Anxiety
- Behavior disorders
- Giftedness/intellectual development
- Learning disabilities
- Peer and family relations
- School related problems
- Sexual Abuse
- Study skills and organization
- Personality
- Withdrawal

The nature of psychological counselling services may be short-term or focused on offering more long-term supports for chronic emotional, psychiatric, or behavioural concerns.

Please contact us so we can discuss how the professionals at SAGE can assist you in regaining "Momentum for your Life". ©

info@sageinc.ca

t: 506.857.3258 | 1.800.390.3258

f: 506 857-2012

www.sageforyou.com

**SAGE**  
Élan pour la vie  
Momentum for your life



70 Rue King Street, Moncton (NB) E1C 4M6



## Services de diagnostic et de counseling psychologique

SAGE Inc. offre des services d'évaluation psychologique et de diagnostic pour les enfants, les adolescents et les adultes. Les conditions telles que les troubles de l'hyperactivité avec déficit de l'attention (THADA), les problèmes comportementaux et neurologiques, la dépression, les troubles de l'humeur, les troubles de l'apprentissage, les traumatismes, les phobies et les troubles obsessionnels-compulsifs peuvent être diagnostiqués confidentiellement et traités par le biais du counseling spécialisé, des recommandations et des consultations qui rencontrent les besoins individuels de chaque client. Les professionnels embauchés pour offrir ces services psychologiques sont des psychologues immatriculés et des résidents en psychologie qui ont accès à un large éventail d'outils d'évaluation et de diagnostic psychométrique. Cela comprend des outils de mesure de l'intelligence, des comportements adaptatifs, des fonctions exécutives de l'attention et des réalisations.

Nos psychologues peuvent aussi offrir des services de counseling

psychologique en se servant de diverses approches thérapeutiques pouvant comprendre entre autres, la thérapie comportementale, la thérapie cognitive, la thérapie relationnelle, la thérapie individuelle, conjugale et familiale. Ces modalités thérapeutiques sont généralement reconnues comme étant parmi les meilleures approches pour adresser les problématiques suivantes: l'anxiété, la gestion de la colère, le deuil ou la perte, le divorce ou la séparation, ainsi que la violence sexuelle, physique et psychologique. Voici une liste partielle des domaines d'intervention assurés par des psychologues de SAGE Inc. aux enfants et aux adultes.

### Adultes

- Gestion de la colère/agressivité
- Anxiété
- Trouble du comportement
- Traumatismes subis durant l'enfance
- Déficit cognitif
- Dépendance
- Dépression
- Trouble de l'alimentation
- Déficit de l'apprentissage
- Conflits familiaux
- Dysfonctions sexuelles
- Deuil/perte non résolue

- Conflits légaux
- Conflits liés aux relations intimes
- Faible estime de soi
- Manie ou hypomanie
- Problèmes médicaux
- Trouble obsessionnel-compulsif
- Phobie – Panique
- Violence sexuelle
- Trouble du sommeil
- Inconfort social
- Confusion spirituelle
- Traumatismes (SSPT)
- Pensées suicidaires
- Stress professionnel

### Les enfants et adolescents

- Agression
- Anxiété
- Comportement antisocial
- Conflits entre pairs et familles
- Douance/développement intellectuel
- Méthodes d'étude et d'organisation
- Problème scolaire
- THADA
- Trouble de l'apprentissage
- Violence sexuelle

Les services de psychologie peuvent être à court terme ou être utilisés à des fins de soutien pour des problèmes plus chroniques au plan émotionnel, psychiatrique ou comportemental.

**Veillez communiquer avec nous afin que nous puissions discuter des façons dont les professionnels chez SAGE peuvent vous aider à reprendre votre « élan pour la vie ». ©**

info@sageinc.ca

Tél. : 506.857.3258 | 1.800.390.3258

Télec. : 506 857-2012

www.sagepouvous.com

**SAGE**  
Élan pour la vie  
Momentum for your life



70 Rue King Street, Moncton (NB) E1C 4M6